
Åkersberga den 22 Oktober 2023

Interpellation ställd till Vård- och omsorgsnämndens ordförande Monica Kjellman

Interpellation rörande Kommunlex

Under hösten har ett flertal missförhållanden gällande hanteringen av LSS i
kommunen tagits upp i media. Nu senast så framkommer det att kommunen har
anlitat ett kontroversiellt företag för att kunna dra ner på kostnaderna.Man ställer sig
såklart frågan hur mycket av våra skattepengar som gått till detta företag, och om
dessa pengar inte vore mer välbehövda hos de brukare som man vill spara in på.
Människor i behov av LSS är bland de mest utsatta och svaga i samhället. De har ett
stort behov av att systemet fungerar och är utformat för att hjälpa dem, inte arbetar
emot dem.
Som kommunfullmäktige är vi ytterst ansvariga för alla kommunens verksamheter. Vi
är ansvariga när människor inte får det stöd de har rätt till.
Mot bakgrund av detta ställer jag följande frågor:

1. Hur mycket har utbildningarna från kommunlex kostat skattebetalarna?
2. Vilka typer av utbildningar har kommunen anlitat kommunlex till?
3. På vilket sätt gynnar dessa utbildningarna medborgarna?

För Miljöpartiet de Gröna

Viktoria Köppä


